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BORNOVA’DA 
ASFALT REKORU

ZEYBEK, BORNOVA’DAKI PROJELERI YERINDE INCELEDI

Acil müdahale 
ekipleri sorun 

çözüyor
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Zeybek Bornova’yı ziyaret etti
yatırımları yerinde inceledi
C HP Genel Başkan Yardımcısı 

Gökan Zeybek, Bornova’da-
ki projeleri yerinde incele-
di. Bornova Belediye Başka-

nı Ömer Eşki ile birlikte asfalt serim 
makinesi üzerine çıkan Zeybek, Bor-
novalılarla buluştu, Kent Market ve 
Kent Lokantası’nda incelemeler yaptı. 
Genç belediye başkanlarına güven-
diklerini vurgulayan Zeybek, “Bu bir 
takım oyunu, ekip olarak çalışıyoruz. 
Başarılı olmama gibi bir seçeneğimiz 
yok” ifadesini kullandı. Başkan Ömer 
Eşki ise “Halkımıza layık olmak için 
var gücümüzle çalışıyoruz” dedi

CHP’nin Yerel Yönetimlerden 
Sorumlu Genel Başkan Yardımcı-
sı Gökan Zeybek, Bornova Beledi-
ye Başkanı Ömer Eşki, CHP Borno-
va İlçe Başkanı Ertürk Çapın ve ilgili 
bürokratlar ile muhtarların eşliğin-
de Bornova’daki projeleri ve çalışma-
ları yerinde inceledi. Zeybek progra-
mına Yıldırım Beyazıt Caddesi’nde 
devam eden asfalt serim çalışmasıy-

la başladı. Sokak sokak gezen Gökan 
Zeybek, Çamdibi’nde mahalle kahvesi-
ne oturarak çay içip vatandaşlarla soh-
bet etti. Mahalle sakinleri ile birebir 
temas kurarak onların görüş ve talep-
lerini dinledi.

PROJELERI YERINDE INCELEDI
Bornova genelinde 9 noktada ihtiyaç 

sahipleri için kurulan Kent Market’i 
ziyaret eden Zeybek, Çamdibi Ata-
türk Parkı içinde hizmete açılan Kent 
Lokantası’nda da Bornovalılarla bir-
likte yemek yedi. Ardından kısa süre 
içinde hizmete açılacak olan Meslek 
Edindirme Kurs Merkezi’nde ince-
lemelerde bulundu. Kazım Dirik 
Mahallesi’nde moto kuryeler için yeni-
den düzenlenen Tümgeneral Mehmet 
Suphi Kula Parkı’nda devam çalışma-
ları inceleyen Zeybek, kuryelerin park 
edeceği kısmın betonunu attı. 

Bornova Belediyesi Başkanı Ömer 
Eşki, Gökan Zeybek’e, Kent Market-
lerden Kent Lokantalarına, yeni ilçe 

meydanından tır parkına kadar Ağus-
tos sonuna kadar tamamlanacak 21 
proje hakkında detaylı bir sunum 
yaptı.

ZEYBEK: “BAŞARILI OLACAĞIZ”
Yerelde yakalanan başarıyı artır-

mak ve genele yansıtmak için bele-
diye başkanlarıyla sürekli iletişim 
halinde olduklarını söyleyen Gökan 
Zeybek, “Adayları belirlerken gençle-
ri ve kadın adayları tercih ettik. Seçim 
sonucunda da haklı olduğumuzu gör-
dük. Gençlere ve kadınlara alan açma-
ya devam edeceğiz. Çalışmaları yakın-
dan takip ediyoruz. Gözümüz Ömer 
Başkan gibi genç başkanlarımızın üze-
rinde. Başarıları için hep birlikte çalışı-
yoruz. Bornova Belediyesi’nin 3 ay gibi 
kısa bir sürede çok önemli çalışmalar 
yaptığını yerinde gördüm. Ömer Baş-
kanı ve çalışma arkadaşlarına teşek-
kür ediyorum. Tasarruf tedbirlerini 
bahane etmeden yeni bir bakış açısıy-
la kaynaklar yaratarak daha yeşil, yaşa-

nabilir, yaya dostu kentler inşa etme-
liyiz. Bu bir takım oyunu, hep birlikte 
oynayıp hep birlikte başarılı olacağız. 
Halk bize bu görevleri verdi. Bu güve-
ni boşa çıkarmamalı, çok çalışmalıyız. 
Başarılı olmama gibi bir seçeneğimiz 
yok” diye konuştu.

“HALKIMIZA LAYIK OLACAĞIZ”
Gökan Zeybek’e ziyareti nedeniy-

le teşekkür eden Bornova Beledi-
ye Başkanı Ömer Eşki ise, “Sizi ağır-
lamaktan büyük mutluluk ve gurur 
duyduk. Gece gündüz demeden tüm 
mesai arkadaşlarımızla birlikte büyük 
bir heyecanla Bornova’ya hizmet edi-
yoruz. Bize güvenerek aday göste-
ren başta Genel Başkanımız Özgür 
Özel olmak üzere parti yönetimimi-
zin ve oylarıyla bu onurlu görevi veren 
vatandaşlarımızın duyduğu güve-
ni boşa çıkarmayacağız. Bornova’nın 
çehresini değiştirecek projelere imza 
atıyoruz. Çalışmalarımızı sadece bele-
diye hizmetleriyle sınırlı tutmuyor, 
sosyal projelerle de halkımıza doku-
nuyoruz. Bu süreçte tüm Bornovalılar-
dan aldığımız destek ve motivasyon-

la daha büyük işlere imza atacağımıza 
inanıyorum” ifadelerini kullandı.

PARTILILERLE BULUŞTU VE 
GELECEK VIZYONUNU ANLATTI

Gökan Zeybek, CHP Bornova İlçe 
Başkanlığı’nda partililerle bir araya 
geldi. Zeybek, İlçe Başkanı Ertürk 
Çapın’ın ev sahipliğinde gerçekleşen 
ziyarette, yerel seçimlerde aldıkları oy 
oranını daha da yükseltmeleri gerekti-
ğini belirtti. Milletvekilliğinin yanı sıra 
Parti Genel Sekreterliği görevinde de 
bulunan Bornova Belediyesi önceki 
dönem belediye başkanlarından Prof. 
Dr. Kamil Okyay Sındır’ın da katıldı-
ğı ziyarette, yerel seçim sonrası yapılan 
anketlerde halkın yüzde 92’sinin erken 
seçime karşı olduğunu hatırlatan Zey-
bek, “Sonraki anketlerde durum değiş-
ti. Geçim derdindeki halkımızın yüzde 
50’den fazlası şu an erken seçim isti-
yor. CHP Türkiye’ye umut oldu. Bizim 
estirdiğimiz rüzgar Avrupa’yı etkiledi, 
İspanya, İngiltere ve Fransa’da sosyal 
demokrat partiler seçimlerden birinci 
çıktı” diye konuştu.
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Başkan Eşki, Kerbela 
anmasına katıldı

BORNOVA Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, 
Yeşilova Ehl-i Beyt Cami 
Derneği’nin düzenlediği 
“İmam Hüseyin ve 
Kerbela Şehitlerini Anma 
Programı”na katıldı. 
Başkan Eşki, iktidar 
hırsının peygamberimizin 
torunlarını bile katlettiğini 
hatırlatarak, “Kerbela, 
mazlumun yanında 
duran herkesin ilham 
kaynağıdır” dedi.

YEŞILOVA Ehl-i Beyt 
Cami Derneği, “İmam 
Hüseyin ve Kerbela 
Şehitlerini Anma 
Programı” düzenledi. 
Programda Kuran 
tilaveti ve 680 yılında 
yaşanan dramı anlatan 
canlandırmalar yapıldı. 
İzmirli Şair Tuğrul Keskin 
de bir konuşma yaparak 
şiir okudu. Bornova 
Belediye Başkanı Ömer 

Eşki, “Hazreti Hüseyin’i, 
daha Hazreti Peygamber’e, 
Hazreti Ali’ye dökülen 
yaşlar kurumadan 
katledebiliyorlar. İktidar 
hırsı peygamberimizin 
torununu katlettirebiliyor. 
Bu acı her zaman taze 
kalmalıdır. Çünkü biz 
her mağdur edilen 
mazlumu, Hazreti Hüseyin 
ile özdeşleştiriyoruz. 
Her haksızlıkla karşı 
karşıya kaldığımızda 
aklımıza Kerbela geliyor. 
Kerbela, mazlumun 
yanında duran herkesin, 
mazlum için mücadele 
eden herkesin büyük bir 
hareket noktasıdır, büyük 
bir ilham kaynağıdır. 
Hazreti Hüseyin’i ve 
Kerbela’da şehit edilen 
tüm mazlumları saygıyla 
anıyorum” dedi.

B ornova’da her Muharrem 
Ayı’nda düzenlenen gele-
neksel Aşure Günü Etkinli-
ği, bu yıl da büyük bir katılım-

la gerçekleşti. Bornova Belediyesi’nin 
organizasyonunda 2 bin 500 Bornova-
lı, Kerbela şehitleri anısına aynı sof-
rada buluştu. Etkinlikte konuşan Bor-
nova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
Kerbela’dan çıkarılacak iki önem-
li ders olduğunu vurgulayarak, “Bedeli 
ne olursa olsun doğrudan ayrılmamak 
ve iktidarın her şey olmadığını unut-
mamak” dedi.

Bornova Belediyesi’nin gelenek-
sel Aşure Günü etkinliği, 680 yılın-
da Kerbela’da şehit edilen Hz. Hüse-
yin ve 71 yakını anısına saygı duruşu 
ve İstiklal Marşı ile başladı. Alevi 
Dedesi Haydar Yurdakul aşure lokma 
duası okudu. Bornova Belediye Baş-
kanı Ömer Eşki ve dernek temsilcile-
ri, kazanın başına geçerek aşure karış-
tırdı. Sivas İmranlılar Derneği Semah 
Ekibi ise semah gösterisi sundu. Önce 
Mesut Akbaba, Hüseyin Koçak ve 
Ali Onur Geyik, ardından Mustafa ve 
Müslüm Eke Kardeşler, sazları eşliğin-

de seslendirdikleri deyiş ve türkülerle 
alanı dolduran Bornovalıların yürekle-
rine dokunan bir gece yaşattı.

Büyük aşure buluşmasında Alevi 
Güçbirliği Platformu adına konu-
şan Veli Zengin, Muharrem Ayı’nın 
Aleviler için önemine dikkat çekti. 
Zengin, “Bu ay, oruç ve matem ayı-
dır. Aşure, erdemli ve yiğit bir kahra-
manın, zalim diktatöre karşı onurlu 
bir şekilde ölmeyi seçtiği günün adı-
dır. Kerbela, mazlumların zalimlere 
karşı başkaldırısını simgeler. Biz Ale-
viler, yüzyıllardır çektiğimiz sıkıntıla-
ra ve baskılara karşı bu başkaldırıdan 
güç alırız. Hz. Muhammed, Hz. Ali ve 
İmam Hüseyin’in yolundan yürüyerek, 
zalime karşı direniriz” ifadelerini kul-
landı.

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, Kerbela’dan çıkarılacak iki 
önemli ders olduğunu vurgulayarak, 
şunları söyledi: “Birincisi, bedeli ne 
olursa olsun doğrudan ayrılmamak. 
Kerbela’da şehit edilenler, doğruluk 
uğruna canlarını verdiler, bükülme-
diler, eğilmediler ve tarih onları asla 
unutmadı, unutmayacak. Onları kat-

ledenlerin isimleri ise tarihin kara 
sayfalarında kalacak. İkincisi de ikti-
darın her şey olmadığını unutmamak-
tır. İktidar hırsı, doğruluğu unuttu-
rur ve sonunda mutlaka hata yaptırır. 
Yakın tarihimizde Bosna’da, bugün 
Filistin’de olduğu gibi ne yazık ki ben-
zer mücadeleler devam ediyor. Ben 
yöneteceğim, tek doğru, tek güç, tek 
adam benim diye hareket edenler 
sonunda kaybetmeye ve halka yenil-
meye mahkumdur. İktidar hırsına 
yenilmemek, demokrasiden ve birlikte 
yönetmekten geçer.” 

Başkan Ömer Eşki, TBMM’de 
komisyonlardan tartışmalar içinde 
geçen sokak hayvanları ile ilgili geliş-
melere de değinerek, “Sokak hayvan-
larına yapılan zulme de direnmeliyiz. 
Bunun için önce insan olmak gereki-
yor. Bunun tek yolu eğitimden geçer. 
Çocuklarımızı eğitirken doğaya, çev-
reye, hayvanlara ve insanlara saygı-
lı olmayı öğretmeliyiz. Çocuklarımızı 
ve gençlerimizi intikam hırsıyla değil, 
sevgiyle ve barışın diliyle yetiştirme-
liyiz. Ancak bu şekilde daha güzel bir 
dünya yaratabiliriz” şeklinde konuştu.

BORNOVA’DA GELENEKSEL 
AŞURE GÜNÜ BULUŞMASI



BORNOVAGündem BORNOVAGündem

8 9

Acil müdahale ekipleri
SORUN ÇÖZÜYOR
B ornova Belediyesi Acil Müda-

hale Ekipleri’nin hızlı ve etkili 
çalışmaları, Bornovalının tak-
dirini topluyor. İletişim Mer-

kezi ya da sosyal medya üzerinden ile-
tilen talepler arasında planlama ya da 
diğer kurumlarla koordinasyon gerek-
tirmeyen çalışmalar, hızla çözülüyor. 
Bornova Belediyesi Acil Müdahale 
Ekipleri, vatandaşlardan gelen talep-
leri aynı gün içinde yanıtlıyor. Erge-
ne Mahallesi’nde ikamet eden görme 

engelli Esat Mert’in sosyal medya üze-
rinden ilettiği yol sorunu, kısa süre-
de çözüme kavuşturuldu. Çökme ve 
çukurların bulunduğu yol, tamamen 
yenilenerek güvenli hale getirildi.

ESNAFTAN TEŞEKKÜR
Sorunu kısa sürede çözülen Esat 

Mert’in yanı sıra, Spotçular Sokağı ola-
rak bilinen 555 sokakta esnaflık yapan 
Bora Bodun ve Coşkun Kostakoğlu da 
yapılan çalışmadan memnun kaldıkla-

rını belirterek Bornova Belediyesi’ne 
teşekkür etti. Bornova Belediye Baş-
kanı Ömer Eşki, Acil Çözüm Ekibi’ni 
vatandaşların ilettiği sorunlara hızlı-
ca çözüm bulmak amacıyla kurdukları-
nı belirterek, “Bornova’nın tamamın-
da yolları daha konforlu hale getirmek 
için programlı bir şekilde çalışmaları-
mıza devam ederken, tarafımıza ileti-
len sorunlara da   çözümler üretiyoruz” 
dedi. Başkan Eşki, vatandaş odaklı hiz-
met anlayışında olduklarını vurguladı.

Bornova ile Azerbaycan’ı 
Sumqayıt arasında 
kardeş belediye ilişkisi

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, Avrupa dışında bir kentle kar-
deş belediye ilişkisi kurma yolun-
da Azerbaycan’ın Sumqayıt kentinin 
yerel yöneticileriyle bir araya geldi.

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, başkent Bakü’nün ardından 
ülkenin ikinci büyük kenti olan Sum-
qayıt Şehri Vali Yardımcısı Samador 

Teymur ve Sumqayıt Belediye Baş-
kanı Orxan Adıgözalzada ile de bir 
araya geldi. İki ülkenin ortak değer, 
kültür ve tarihe sahip olduğunu vur-
gulayan Eşki, “Tek millet iki devlet 
olduğumuz Can Azerbaycan ile kur-
duğumuz diyalog gelişerek sürecek. 
Bornova olarak 10’u Türkiye dışın-
dan olmak üzere 25 kardeş kentimiz 

var. Avrupa dışından bir kentle kar-
deş şehir ilişkimiz yok. Sayın Vali ve 
Belediye Başkanı ile çok samimi ve 
verimli bir buluşma gerçekleştirdik. 
Arzum önümüzde kısa zaman içinde 
kardeş şehir olma yolundaki süreci 
başlatarak uluslararası alanda daha 
etkin bir Bornova için bir ilki gerçek-
leştirmek” diye konuştu.
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Bornova’da 
disleksi 
farkındalık 
semineri

B ornova Belediyesi, okuma yazma ve 
heceleme güçlüğüne neden olan dil 
temelli bir öğrenme bozukluğu olan 
“Disleksi Farkındalık Semineri”ne ev 

sahipliği yaptı. Hastalığın anlaşılması ve alınabi-
lecek önlemler hakkında bilgilerin verildiği semi-
nerde fark edilmeyen disleksi hastalarının eğitim 
sistemi içinde kaybolup gidebildiğinin altı çizil-
di, teşhis ve sonrasındaki desteklerin önemine 
dikkat çekildi. Okuma, yazma ve heceleme güç-
lüğüne neden olan dil temelli öğrenme bozuk-
luğu olan disleksinin belirtileri, tanı yöntemleri 
ve sağlanacak desteklerle ilgili bilgilerin verildiği 
seminerde, farkındalığın önemine dikkat çekildi. 
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, “Çalışan-
larımızın eğitimine ve kişisel gelişimine büyük 
önem veriyoruz. Disleksi gibi önemli bir konuda 
farkındalığı artırmak, hem çalışanlarımızın hem 
de toplumumuzun daha bilinçli ve duyarlı olma-
sına katkıda bulunacaktır. Emeği geçen herkese 
teşekkür ederim" diye konuştu.

B ornova Belediye-
si, asfalt çalışmaları-
na ara vermiyor. Yerel 
seçimlerden sonra-

ki ilk üç ayda geçen sene-
nin aynı dönemine göre iki 
katından fazla asfalt çalışma-
sı yapan Bornova Belediyesi, 
Çamdibi’nde bulunan Yavuz 
Selim Caddesi’ndeki çalışma-
ların ardından Yıldırım Beya-
zıt Caddesi’nde de asfalt ser-
meye başladı. Bornova’nın 
yol sorununu ortadan kaldır-
mak için yola çıktıklarını belir-
ten Bornova Belediye Başka-
nı Ömer Eşki, “Bu sözümüzün 
gereğini yerine getirmek için 
gece gündüz çalışıyoruz” dedi.

Bornova Belediyesi, Bor-
nova genelinde yürüttüğü yol 
yenileme çalışmalarında 15 bin 
500 ton asfalt kullandı. Asfalt 
çalışmalarında görev alan ekip 
sayısını ikiye çıkarmak için 
gerekli teçhizatların alım süre-
cini de başlatan Bornova Bele-
diyesi, mevcut hızını daha da 
arttırmak için planlamalar 
yapıyor. Bir yandan ana arter-
lerin kronikleşmiş sorunlarını 

ortadan kaldırmak için serim 
çalışmaları yapılırken, bir yan-
dan da yama ekipleri çukurla-
rı kapatıyor. 1.850 metre uzun-
luğundaki Yıldırım Beyazıt 
Caddesi’ndeki serim çalışma-
sı beşer günlük çalışmalardan 
oluşan 4 etapta tamamlanacak.

YAZ BITMEDEN BITECEK
Yaz boyunca Bornova’nın 

her köşesinde yoğun bir asfalt-
lama çalışması yapacaklarını 
vurgulayan Başkan Eşki, “En 
önemli şikayetlerin başında yol 
ve kaldırım sorunu geliyor. Bir 
yandan yama ve tamir, bir yan-
dan da özellikle ana cadde-
lerde tüm caddenin asfaltını 
yenilediğimiz serim çalışmala-
rı yürütüyoruz. Yaz ayların-
da trafikteki azalmadan da fay-
dalanarak, Bornova’nın her 
köşesinde yoğun bir asfaltlama 
çalışması yürütecek, yağmur-
lar başlamadan sorunu önemli 
ölçüde azaltacağız. Bornovala-
rın konforunu artırmak, düz-
gün yolların olduğu bir ilçede 
yaşamasını sağlamak için çalı-
şıyoruz” dedi.

Bornova Belediyesi düzgün 
yollar için aralıksız çalışıyor
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Moto kuryelere 
özel park alanı

Bornova Belediyesi, ilçenin en hare-
ketli bölgelerinden olan Küçükpark’ta 
moto kuryelerden kaynaklanan tra-
fik sıkışıklığını gidermek ve kuryele-
rin daha rahat bir ortamda beklemesi-
ni sağlamak için düğmeye bastı. Kazım 
Dirik Mahallesi’nde bulunan Tümge-
neral Mehmet Suphi Kula Parkı için-
de moto kuryelere özel bir park alanı, 
tuvaletler ve büfe yapımına başlandı.

MOTO KURYELER RAHAT EDECEK
Çalışmaları yerinde takip eden Bor-

nova Belediye Başkanı Ömer Eşki, Tüm-
general Mehmet Suphi Kula Parkı’nı 
adına yakışır bir hale getirecekleri-
ni belirtti. Eşki, “Hem güzel ve güvenli 
bir park, hem de moto kuryelerin rahat-
ça dinlenebilecekleri 
bir alanı kısa sürede 
tamamlamak üzere 
planladığımız pro-
jeyi başlattık, kısa 
sürede de tamam-
layacağız. Böylece 
Küçükpark’ta hem 
araç ve yaya tra-
fiğine neden olan 
sorunlar ortadan 

kalkmış olacak hem de moto kuryeler 
rahat ve güvenli bir ortama kavuşacak” 
dedi. Moto kuryelerin zor koşullar-
da çalıştığını vurgulayan Başkan Eşki, 
“Adaylık sürecinde kendilerini ziyaret 
edip, sorun ve ihtiyaçlarını dinlemiştim. 
Kurye arkadaşlarımız, aldıkları sipari-
şi yerine ulaştırmak için hızlı bir çalış-
ma içindeler. Üstelik bekleyecekleri bir 
alanları hatta tuvaletleri bile yok. Park 
içinde yapacağımız düzenlemeyle kurye 
arkadaşların güneşten, soğuktan ve yağ-
murdan korunup dinlenebileceği kapa-
lı bir alan oluşturacağız. Burada çay, 
kahve ve çorba imkanıyla birlikte ken-
dilerine ait bir tuvaletleri olacak” diye 
konuştu. Musevi Mezarlığı’nın bitişi-
ğinde olduğu için halk arasında ‘Ölü-

ler Parkı’ olarak 
bilinen alanda 
yapılacak düzen-
leme kapsamın-
da, park içindeki 
çocuk oyun alanı 
ve hayvan gez-
dirme alanı da 
yenilenip, peyzaj 
çalışması yapı-
lacak.

Bornova Belediyesi çiftçinin 
YARDIMINA YETIŞIYOR

TARIMSAL desteklerle çiftçinin yanında 
yer alan Bornova Belediyesi, sağlık sorunla-
rı nedeniyle ürettiği erikleri toplayamayan 
85 yaşındaki Salih Ertuğrul’un yardımına 
koştu. Çiçekli Mahallesi’nden Salih Ertuğ-
rul, Bornova Belediyesi’ne ulaşarak bahçe-
sindeki erikleri toplayamadığını, eriklerin 
yerlere döküldüğünü ve ilgilenecek kimse-
sinin olmadığını söyleyerek toplanması için 
yardım istedi. Bornova Belediyesi ekipleriyle 
bahçeden toplanan yaklaşık 1 ton eriğin bir 
kısmıyla reçel yapılarak Kent Market raf-
larında ihtiyaç sahipleriyle buluşturulacak, 
kalanı ise Bornova Tarımsal Kalkınma Koo-
peratifi aracılığıyla taze meyve olarak satıla-
rak elde edilecek para üreticiye ödenecek.

TARIM TAM DESTEK
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, Bor-

novalı çiftçilerin yaşadıkları eski köy yerle-
şimlerinde üretime devam edebilmeleri için 
ellerinden gelen destekleri verdiklerini ifade 
etti. Bu desteklere yenilerini de eklemek için 
çalıştıklarını öne süren Başkan Eşki, “Bir 
yandan Bornova’nın merkezinde olan bütün 
imkanları kırsal mahallelerimize de taşımak 
için çalışıyor, diğer yandan da köylerimizin 
olması gerektiği gibi tarımsal üretimden kop-
maması için destek veriyoruz. Gübre, tohum, 
fide, fidan, eğitim ve ürünleri satın alma bu 
desteklerden bazıları. Tarımsal üretimden 
asla uzaklaşamayız. Zor durumda olan her 
çiftçimizin yardımına da koşacağız” dedi.
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L efkoşa Belediye Başkanı Meh-
met Harmancı, belediye mec-
lis üyeleriyle Bornova'yı ziya-
ret etti. Bornova Belediye 

Başkanı Ömer Eşki'nin ev sahipli-
ğinde gerçekleşen bu buluşmada, iki 
kent arasında güçlü ilişkilerin temel-
leri atıldı. Bornova Belediye Başka-
nı Ömer Eşki, Lefkoşa heyetini ağır-
lamaktan büyük mutluluk duyduğunu 
ifade ederek, “Kurumsal olarak iliş-
kilerimizi daha da ileri boyutlara taşı-
mak istiyoruz. Bu anlamda Kuzey Kıb-
rıs Türk Cumhuriyeti’nin Kurucusu ve 
ilk Cumhurbaşkanı Rauf Denktaş’ın 
adını ilçemizdeki bir parka vermeyi 
planlıyoruz” diye konuştu.

HARMANCI: "IZMIR BIZIM IÇIN 
ÖZEL BIR KENT"

Mehmet Harmancı, Bornova'yı ziya-
retten büyük memnunluk duydukları-
nı belirterek, “Bornova’ya gerçekleştir-
diğimiz ziyaret bizim için çok keyifli ve 
verimli geçti. Bu kadim kentin kültürel 
zenginliklerini, Bornova Belediyesi’nin 
hayata geçirdiği örnek uygulamala-
rı yerinde görmek çok keyifli ve yarar-
lıydı. Temellerini attığımız ilişkilerin 
gelişmesi adına Sayın Başkan Ömer 
Eşki’yi en kısa sürede Kıbrıs’ta ağırla-
mak istiyoruz” dedi.

SIMGE ALANLAR GEZILDI
Ziyaret, Bornova Belediye Başka-

nı Ömer Eşki'nin makamında başladı. 
İlk durak, Kurtuluş Savaşı'nın sembo-
lik alanlarından biri olan Belkahve'de 
bulunan Ata Anı Evi oldu. Bornova-
lı tarihçi Altan Altın, Lefkoşa heyeti-

ne bu özel mekanın tarihi ve Bornova 
Belediyesi'nin restorasyon çalışmala-
rı hakkında bilgi verdi. Heyet, İzmir’in 
bilinen tarihini 8 bin 500 yıl öncesine 
dayandıran kazıların sürdüğü Yeşilo-
va Höyüğü ve Bornova Belediyesi’nin 
kazı alanında ziyarete açtığı Ziyaret-
çi Merkezi’ni de ziyaret etti. Kazı Baş-
kanı Doç. Dr. Zafer Derin, burada 
yürütülen çalışmalar hakkında detayv-

lı bilgiler aktardı. Ziyaretin son dura-
ğı, Bornova Belediyesi'nin ihtiyaç sahi-
bi vatandaşlara kartlarına yüklenen 
bakiyelerle özgürce alışveriş imkanı 
sunduğu 9 Kent Market Şubesi’nden 
biri olan Doğanlar’daki Vedat Dalo-
kay Kent Market Şubesi oldu. Lefkoşa 
Belediye Başkanı’na Türkiye’ye örnek 
olan bu sosyal belediyecilik uygulaması 
hakkında bilgi verildi.

Lefkoşa ile kardeşlik köprüsü

Bornovalı arıcılara 
YERINDE DESTEK

Bornova Belediyesi 
düzenlediği arıcılık kurs-
larına katılan Bornova-
lıları, eğitimden sonra 
da yalnız bırakmıyor. 
Kendi arazisinde arıcılık 
yapan kursiyerleri yerin-
de ziyaret eden Bornova 
Belediyesi’nin uzman per-
soneli kovanları incele-
yerek daha yüksek verim 
için yapılması gereken-
leri anlatıyor. Bornova 
Belediyesi’nin tarımsal 
kalkınmayı desteklemek 
amacıyla her yıl 13 hafta 
süren teorik ve pratik arı-
cılık eğitimleri düzenleyerek yeni 
arıcılarına birer kovan ve arıcılık 
malzemeleri hediye ediliyor. Eğiti-
me katılan Bornovalılar kovanlarını 
Bornova Belediyesi’nin 22.5 dönüm-
lük arılığında arıcılığa başlayabildiği 
gibi, isteyenler de kendi belirledikle-
ri arazilerde de arıcılık yapabiliyor. 
Bornova Belediyesi eğitim hizmeti-
nin kapsamını genişleterek, kendi 
arazisinde arıcılık yapan kursiyer-
ler talep ederse, kovanlarını yerinde 

inceleyerek önerilerde de bulunuyor.
Bornova Belediyesi bu yıl baş-

latılan uygulama ile arıcılara ver-
diği desteği genişletti. Çiçek-
li Mahallesi’nde arıcılık yapan Ege 
Üniversitesi Sosyoloji Bölümü öğren-
cisi Hatice Kara da kovanlarının 
durumunu daha iyi hale getirmek 
için Bornova Belediyesi’nden des-
tek aldı. Bornova Belediyesi’nin kur-
suna katılarak arıcılığa başladığı-
nı söyleyen Kara, ”Ben Çiçekliköy’de 
oturuyorum. Bir yandan okuluma 

devam ederken bir yandan 
da köyümde ekolojik arıcılığı 
sürdürmek istedim. Bornova 
Belediyesi’nin kursu benim 
için çok faydalı oldu. Hem 
kursun sonunda hediye ola-
rak verdikleri kovan ve arılar 
için hem de şimdi verdikleri 
destekler için teşekkür ediyo-
rum” dedi.

Tarım ve hayvancılık konu-
sunda yerel üreticiye ver-
dikleri desteklerin artarak 
devam edeceğini belirten 
Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, “Bornova Beledi-
yesi olarak hayata geçirdiği-

miz projelerimizle ilçemizin tarımsal 
potansiyelini ortaya çıkarmayı hedef-
liyoruz. Arıcılık konusundaki potan-
siyelimizin de çok yüksek olduğunu 
düşünüyoruz. Bunun için bu konu-
daki desteklerimizi sürdüreceğiz. 
Verdiğimiz teorik eğitimler, Kaya-
dibi’ndeki arılığımızda gerçekleştir-
diğimiz pratik eğitimler ve ücretsiz 
olarak sağladığımız malzeme deste-
ğiyle üreticilerimizin yanında olmaya 
devam edeceğiz” diye konuştu.
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Bornova’da
asfalt rekoru

BORNOVA Belediyesi, Başkan 
Ömer Eşki’nin mazbata aldığı 3 Nisan 

tarihinden itibaren 12 bin 500 ton 
asfalt serimi yaparak büyük bir yol 

hamlesi gerçekleştirdi. Sadece Mayıs 
ayında 4 bin 700 ton asfalt döken 

Bornova Belediyesi, geçen yılın aynı 
dönemindeki 1.600 tonluk çalışmayı 

üçe katladı. Bornova Belediyesi diğer 
aylardaki çalışmalarıyla da geçen 

yılın aynı dönemindeki rakamları iki 
kattan fazla aştı.

Sokaktaki tüm asfaltın kazınarak 
yenilendiği asfalt serimi çalışmaları 

Evka-3, Beşyol, Kemalpaşa ve 
Kazım Dirik mahallelerinde 

yapıldı. Hafta başından itibaren 
Gaziosmanpaşa’da devam eden serim 
çalışmaları, önümüzdeki hafta Kızılay 
Mahallesi’nde ardından da Yeşilçam 

ve Sarnıç mahallelerinde yapılacak.

BETON, TAMIR, YAMA
Bornova Belediyesi serimin yanı 
sıra toplamda 224 ayrı sokakta 

1.425 ton asfalt kullanarak yama 
ve tamir gerçekleştirdi. Aynı süre 
içinde toplamda 59 ayrı sokakta 3 
bin metrekare beton yol, 215 farklı 
sokakta toplam 2.600 metrekarelik 

kilit taşı ve bordür 
tamiratı yapıldı.

KISA SÜREDE  
REKOR ÇALIŞMA

Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, 

Bornova’daki yol 
sorununu en aza indirmeyi 

hedeflediklerini ifade 
ederek, “En önemli şikayet 

konularının başında 
yollar ve kaldırımlar 

geliyordu. Bornova gibi 
pek çok büyümekte olan 

ilçelerde yol sorunu 
tamamen sıfır olmaz. 

Fakat kabul edilebilir bir 
noktaya indirmek için 

gece gündüz çalışıyoruz. 
Göreve gelir gelmez 

ekibimizi güçlendirdik, 
büyük bir motivasyonla 
çalışmaya başladık, kısa 
sürede rekor denecek 

bir noktaya geldik. Daha 
yapılması gereken çok iş 
olduğunun bilincindeyiz. 

Bunun için Meclis’ten 

yetki aldık, makine ve araç 
parkımıza büyük bir yatırım 

yapacağız” dedi.

YENI EKIPLER 
KURULACAK

Temmuz ayı belediye 
meclis toplantısında 

büyük bir yatırım için 
onay aldıklarını hatırlatan 
Başkan Eşki, “Daha dar 

sokaklarda ve daha serim 
işlemi yapabilen ikinci bir 

finişer alacağız. Finişerlere 
asfalt malzemesini 

taşıyacak kamyonlar, 
silindir, kepçe ve daha 
fazla noktada beton yol 
yapabileceğimiz beton 

kamyonları da geliyor. Yol 
tamiratına büyük hız katan 

2 asfalt robotu alıyoruz. 
Kilit taşı, bordür ve beton 
ekiplerinin sayılarını da 

arttırarak 2 noktası serim 
olmak üzere 12 farklı 

noktada eş zamanlı çalışma 
yapabileceğiz. Bu da yol 

sorunun çözümüne büyük 
ivme katacak” dedi.
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B ornova Belediye Başka-
nı Ömer Eşki, daha güçlü 
bir Bornova kurma yolun-
da başkan yardımcıları ve 

müdürleriyle Nevzat Kavalar Kül-
tür Merkezi’nde koordinasyon top-
lantısı yaptı. Başkan Eşki, Borno-
va Belediyesi’ni ortak akılla ve hep 
birlikte yöneteceklerinin belirte-
rek, “Göreve geldiğimizden bu yana 

günde ortalama 20 saat mesai yapı-
yoruz. Tüm mesai arkadaşlarımın 
aynı özveriyi göstereceğinden emi-
nim” dedi.

Stratejik Plan sürecinde oldukları-
nı hatırlatan Başkan Ömer Eşki, “İlk 
etapta temel belediyecilik hizmetleri-
ni en iyi düzeye çıkartacağız. Bir yan-
dan da başta afetlere müdahale olmak 
üzere spor, kültür ve sosyal destek gibi 

alanlarda birçok çalışmamız olacak. 
Hayata geçireceğimiz projeler ve yapa-
cağımız çalışmalar her zaman Borno-
valıların denetiminde olacak. Bornova-
lıya hizmet için bu görevlerdeyiz. Tüm 
çalışma arkadaşlarımın bu disiplin için-
de hareket etmesini, hatırlatma gereği 
duymadan sorumluluk alanındaki pro-
jelerin takipçisi olmasını bekliyorum” 
diye konuştu.

Ömer Eşki: Güçlü bir 
Bornova’yı kuracağız

B ornova Belediyesi Kadın ve 
Aile Hizmetleri Müdürlü-
ğü, Belediye bünyesinde okul 
öncesi öğretmeni olarak çalı-

şanlara yönelik ''yaratıcı drama eğiti-
mi'' düzenledi. İki günlük programda 
yaratıcı drama uygulamaları yapılarak, 
çocuklar üzerindeki etkileri değer-
lendirildi. Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, “Geleceğimiz olan çocuk-
larımızı emanet ettiğimiz eğitimcileri-
mizin gelişimi için her katkıyı verece-

ğiz” dedi. Bornova Belediyesi Nevzat 
Kavalar Kültür Merkezi’nde verilen 
eğitimlerde, yaratıcı drama teknikleri-
nin çocukların gelişimine nasıl katkı-
da bulunduğu ele alındı. Katılımcılar, 
teorik eğitimin ardından uygulama-
lı çalışma da yapıldı. Eğitimin ardın-
dan okul öncesi öğretmenleri, yara-
tıcı drama yöntemlerini kendi eğitim 
ortamlarında daha etkili bir şekilde 
kullanabilecek olmaktan duydukları 
memnuniyeti dile getirdi.

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, çalışanların mesleki gelişimleri-
ne katkıda bulunmayı önemsedikleri-
ni belirterek, “Öğretmenlerimizin ve 
çalışanlarımızın gelişimlerine katkı-
da bulunarak halkımızın da daha nite-
likli eğitim almasını hedefliyoruz. Bir 
yandan eğitim hizmetlerimizi daha 
çok insana ulaştırmak için çalışmalar 
yaparken bir yandan da kaliteyi arttır-
maya yönelik çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” dedi.

Bornova’da yaratıcı 
DRAMA EĞITIMI
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1 995 yılında Bosna-Hersek’in 
Srebrenitsa kentinde gerçek-
leştirilen katliamda öldürülen 
yaklaşık 8 bin Müslüman, Bor-

nova Belediyesi tarafından Altındağ 
Atatürk Kültür Merkezi’nde düzen-
lenen törenle anıldı. Anma törenin-
de soykırımı dünya gündemine taşı-
yan fotoğrafların bulunduğu “Ölüm 
Yolunda Barış İçin Yürüyenler” adlı 
serginin yanı sıra, Srebrenitsa’da yaşa-
yan genç bir kadının öyküsünü anla-
tan ‘Aida’ filmin gösterimi de yapıldı. 
Film, Srebrenitsa’da yaşanan trajediyi 
yüreklerde yeniden hissettirdi. Anma 
etkinliğinde katliamda yaşamını yiti-
renler için saygı duruşunda bulunul-
du. Türkiye ve Bosna Hersek’in ulusal 
marşları okundu.

BAŞKANI EŞKI: "ACIYI 
YÜREĞIMDE HISSEDIYORUM”

Srebrenitsa Katliamı’nın dünyanın 
gözü önünde yaşandığını hatırlatan 
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
“Srebrenitsa’da yaşanan vahşet, insan-
lık tarihinde kara bir leke, insanlık 
onuruna büyük bir darbedir. Burada 
Bosna Hersek’te gerçekleştirilen soy-

kırıma tanıklık etmiş ve pek çok yakı-
nını kaybetmiş kardeşlerimizin oldu-
ğunu biliyorum. İnsanlığın yaşanan bu 
olaylardan ders çıkarmasını gerekiyor. 
Bilge Kral Aliya İzzetbegoviç’in ‘Unu-
tulan soykırım tekrarlanır’ sözünü hiç 
aklımızdan çıkarmayacak, yaşananları 
unutmayacağız. Tarifi mümkün olma-
yan bu acıyı paylaşıyor, yaşamını yiti-
renleri saygıyla anıyor, aziz hatıraları 
önünde saygıyla eğiliyorum” dedi.

İzmir Bosna Sancak Kültür ve Yar-
dımlaşma Derneği Başkanı Esat Yıl-

maz, “Soykırımcılar kadın, erkek, 
çocuk, genç yaşlı demeden bütün bir 
halkı yok etmek için oradaydılar. Bin-
lerce insan Birleşmiş Milletler’in 
koruması altındayken, Avrupa’nın tam 
ortasında öldürüldü. Büyük bir acıy-
la hatırladığımız bu katliamdan sonra 
yaşananlar ise insanlığın ders çıkar-
mak konusunda ne kadar yetersiz 
olduğunu gösterdi. Bilinen rakamla 8 
bin 372 insanın vahşice katledilmesiyle 
sonuçlanan bu elim olayı unutmadık, 
unutturmayacağız” diye konuştu.

Soykırım 
fotoğrafları sergisi

B osna Hersek’in Srebrenica ken-
tinde 29 yıl önce 8 bin 372 Bos-
nalı Müslüman’ın katledildiği 
soykırımda yaşamını yitiren-

ler Bornova’da anıldı. Çamdibi Atatürk 
Parkı içindeki Srebrenica Soykırım Anıtı 
önünde gerçekleşen anma töreninde, 
soykırımı anlatan fotoğraflardan olu-
şan bir sergi de açıldı. Bilge Kral Aliya 
İzzetbegoviç’in “Unutulan soykırımlar 
tekrarlanır” sözünü hatırlatan Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki, “Unutma-
yacak, unutturmayacağız” dedi.

Duygu dolu anların yaşandığı tören-
de İstiklal Marşı ile Bosna Hersek Ulu-
sal Marşı okundu. Anıtın önüne kırmı-
zı karanfiller bırakıldı. Törene Başkan 
Eşki’nin yanı sıra Türkiye Bosna Her-
sek Kültür Dernekleri Federasyo-
nu Yönetim Kurulu Üyesi ve Bornova 
Belediye Başkan Yardımcısı Barba-
ros Taşer, Zambak Boşnak Kadınlar 
Derneği İzmir Temsilcisi Vasfija Safic 
Özsan, İzmir Bosna Sancak Kültür ve 
Yardımlaşma Derneği Başkanı Esat 

Yılmaz, Türkiye Bosna Hersek Kültür 
Dernekleri Federasyonu Başkan Yar-
dımcısı Cemal Şenel, sivil toplum kuru-
luşları ve çok sayıda Bornovalı katıldı.

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, Srebrenica’da yaşanan soykırımın 
unutulmaması gerektiğini ifade ede-
rek, “Kızımı küçükken iğne yaptırmaya 
götürürken çocuklar için ufak iğneler 
yapılıyor diye ikna ederdik. Katliam-
dan yüreğimi dağlayan bir konuyu hiç 
unutamam; küçük bir çocuğun katli-
am günü babasına, ‘Baba çocuklar için 
küçük kurşunlar kullanıyorlardır değil 
mi?’ diye sormasıdır. Bunlar dünya-
da hiçbir varlığın yaşamaması gereken 
duygular” diye konuştu.

''UNUTTURMAYACAĞIZ''
Bornova Belediye Başkan Yardımcı-

sı Barbaros Taşer, Srebrenica’da yaşa-
nan katliamı unutturmamak için her 
yıl anma törenlerini gerçekleştirdik-
lerini belirterek, “Bizi tek mutlu eden 
şey, Srebrenica’da yaşananları soykırım 

olarak tanıyan yeni ülkelerin olması. 
Bugün Dünya’daki soykırımların bir an 
önce sona ermesi için hep birlikte far-
kındalık oluşturmamız gerektiğine ina-
nıyorum” dedi.

Zambak Boşnak Kadınlar Derne-
ği İzmir Temsilcisi Vasfija Safic Özsan, 
“Bosna Hersekliler yalnız olmadığımızı 
biliyoruz. Türkiye’de acılarımızın pay-
laşıldığını her sene düzenlenen tören-
lerde görüyorum. Bu acıyı unutmayan 
Türkiye’deki soydaşlarımıza saygı ve 
minnet duyuyoruz” dedi.

''ACIYLA HATIRLIYORUZ''
İzmir Bosna Sancak Kültür ve Yar-

dımlaşma Derneği Başkanı Esat Yıl-
maz, Binlerce insanın BM’nin koruma-
sı altındayken, Avrupa’nın ortasında 
katledildiğine dikkat çekerek, ”1995 
yılında insanlık, yeryüzü tarihinin 
en korkunç suçuna tanık oldu. Acıy-
la hatırladığımız bu olay insanoğlunun 
geçmişten ders çıkarma konusunda ne 
kadar yetersiz olduğunu gösterdi” dedi. 

Duygu dolu Srebrenica anması
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B ornova Belediyesi, ihtiyaç 
sahibi Bornovalılar’a des-
tek olmak amacıyla planladığı 
Kent Marketler’in ilk şubesini 

Doğanlar'da bulunan Prof. Dr. Aysel 
Bayraktar Kültür Merkezi içinde hiz-
mete açtı. Altındağ ve Işıkkent şube-
leri ise bu hafta hizmete girecek. Bor-
nova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
Kent Market projesini hayata geçir-
menin gurur ve mutluluğunu yaşadı-
ğını belirterek, “İlçemizde hiç kimse 
yatağına aç girmeyecek” dedi. Kent 
Marketler’de ihtiyaç sahibi Bornova-
lılar gelir durumlarına göre kartlarına 
yüklenen kredilerle gıda, giyim, kır-
tasiye, temizlik ve yakacak gibi temel 
ihtiyaçlarını karşılayabiliyor.

BAŞKANA TEŞEKKÜR
Şubeden alışveriş yapmaya başlayan 

Bornovalılar, Bornova Belediyesi’ne 
ve Başkan Ömer Eşki’ye teşekkür ede-
rek memnuniyetlerini dile getirdi. 
Vatandaşlar, “Geçmişte yardım koli-
si geliyordu, bu çok daha güzel bir sis-
tem. Kartlarımıza yüklenen bakiyelerle 
neye ihtiyacımız varsa onu alabiliyoruz. 
Rafları tıpkı diğer marketler gibi, her 
ürünü bulmak mümkün. Bu projede 
emeği olan herkesten Allah razı olsun” 
ifadelerini kullandı.

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, Kent Market projesini haya-
ta geçirmenin mutluluğunu yaşadığı-

nı belirterek, “Doğanlar’daki şube-
mizi açtık, Altındağ ve Işıkkent’i de 
bu hafta hizmete sokacağız. Ardın-
dan 6 şube daha açılacak. Maalesef 
yoksulluk çok arttı, sosyal adalet den-
gesi bozuldu. Bu çalışmamızla her 
Bornovalının evine temel ihtiyaç mal-
zemelerinin girebilmesini hedefliyo-
ruz. Bornova’da kooperatif aracılığıy-
la üretilen tarımsal ürünler de Kent 
Marketler’de olacak” dedi.

9 NOKTADA HIZMET VERECEK
Bornova sınırları içerisinde ikamet 

eden dezavantajlı kesimlerin ihtiyaç-
larının karşılanması için açılan Kent 
Market, Doğanlar, Işıkkent, Altındağ 
Serintepe, Bornova merkez, Yeşil-
çam, Naldöken, Pınarbaşı, Kara-
caoğlan ve Çamdibi Atatürk Parkı 
olmak üzere 9 şubede hizmet verecek. 
Hayırseverlerin de katkıda bulunabi-
leceği marketlerin raflarında yaklaşık 
200 çeşit ürün bulunuyor.

KIMLER YARARLANACAK?
Kent Market'ten yararlanmak iste-

yen ihtiyaç sahipleri başvurularını Bor-
nova Belediyesi Sosyal Yardım İşleri 
Müdürlüğü’ne yapacak. Sosyal ince-
leme görevlileri, başvuruları ve gelir 
durumlarını gösteren belgeleri incele-
yip ev ziyaretleri gerçekleştirerek des-
tek sağlanacak kişileri belirleyecek.

Destekten faydalanacak ailelerin 

kartlarına iki ayda bir, ihtiyaç ve gelir 
durumuna göre belirlenen miktarda 
kredi yüklenecek. Kart sahipleri, para-
nın geçmediği Kent Market’te, kartla-
rına yüklenen bakiye ile arzu ettikleri 
ürünleri alabilecek. Eğer ihtiyaç sahibi 
kişiler yaşlı ya da yatağa bağlı hastaysa, 
markete gitmelerine gerek kalmadan 
isteklerine göre hazırlanacak paketler 
evlerine teslim edilecek.

9 adet Kent Market şubesine, koo-
peratif benzeri çalışmalara imza atan 
eski belediye başkanlarının adı veri-
lecek. Bornova Belediye Meclisi’nde 
oybirliğiyle alınan kararla, Ahmet 
Piriştina, Celal Altınay, Aytekin Kotil, 
Aydın Erten, Vedat Dalokay, Ali Din-
çer, İhsan Alyanak, Zafer Keskiner ve 
Enver Salih Dinçer’in isimleri Kent 
Market şubelerinde yaşatılacak.

Ilk Kent Market 
kapılarını açtı

B ornova Belediyesi, sabah erken 
saatte mesaiye gidenlerin güne 
sıcak bir çorba ile başlamalarını 
sağlamak amacıyla yeni bir uygu-

lama başlattı.  Bornova Belediyesi Sos-
yal Yardım İşleri Müdürlüğü tarafından 
her sabah 06.00 - 08.00 saatleri arasında 
gerçekleştirilen çorba dağıtımı, ilk etap-
ta Yeşilova son durak, Abdi İpekçi Cad-
desi ile Kemalpaşa Caddesi'nin kesişti-
ği köşe ile Çamdibi Kapalı Pazaryeri önü 
olmak üzere çalışanların servis beklediği 
duraklarda başladı. Çalışan dostu uygula-
manın mimarı Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, çorba kazanın başına geçerek 
ilk çorba dağıtımını kendisi yaptı ve mesai-
ye hazırlanan emekçilerle sohbet etti.

''SICAK ELIMIZ HERKESE 
UZANACAK''

Bornova Belediyesi'nin sıcak elini herke-
se uzatmayı amaçladıklarını belirten Baş-
kan Eşki, "Bornova bir öğrenci kenti olma-
sının yanı sıra işçilerin de yoğun olduğu 
bir yer. İzmir'de en çok sanayi sitesi ilçe-
mizde bulunuyor. Her gün binlerce işçi, 
günün erken saatlerinde mesai için yollara 
çıkıyor. Bornova Belediyesi olarak, çoğu 
kahvaltı yapmaya bile zaman bulama-
yan emekçi kardeşlerimize sabah ikramın-
da bulunmak istedik. Sosyal belediyecilik 
anlayışıyla benzeri hizmet ve uygulamaları 
arttırarak devam edeceğiz" diye konuştu.

Bornova’da sıcak çorba 
DAĞITIMI BAŞLADI
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BORNOVA Belediyesi, Özgül Gün-
düz Halk Sağlığı Merkezi bünye-
sinde obeziteyle mücadele edenle-
re destek olmak amacıyla ücretsiz 
diyetisyen hizmeti sağlıyor. Çağın 
en önemli sağlık sorunlarından 
biri olan obeziteye karşı etkin ve 
bilimsel yöntemlerle mücadele 
ediliyor. Polikliniğe başvuran Bor-
novalılar, kişiye özel beslenme 
programları ve düzenli takip saye-
sinde sağlıklı bir kiloya ulaşmaları 
konusunda destekleniyor.

SAĞLIKLI bir yaşam sürebilme-
leri için spora erişim başta olmak 
üzere her alanda Bornovalıların 
yanlarında olmaya gayret ettik-
lerini söyleyen Bornova Beledi-
ye Başkanı Ömer Eşki, “Çağın has-
talığı obezite ile mücadelede en 

önemli yöntem hareketli olmak. 
Bu nedenle parklar ve yeşil alan-
larda hareket etmeyi teşvik ede-
cek çalışmalarımız bulunuyor. 
Obezite sorunu yaşayan Bornovalı-
ların bu hastalıktan kurtulmaları-
na yardımcı olmak için Sağlık İşleri 
Müdürlüğümüz bünyesinde ücret-
siz çalışmalar yürütüyoruz” dedi.

''SONUNA KADAR TAKIPTEYIZ''
BORNOVA Belediyesi’nin ücret-

siz olarak sunduğu hizmeti anla-
tan Diyetisyen Elif Boztaş, “Obezite 
günümüzde en yaygın olarak kar-
şılaştığımız sağlık sorunları ara-
sında ön sıralarda yer alıyor. Biz 
de polikliniğimize gelen Bornova-
lılara yaşları, sağlık durumları ve 
yaşam biçimlerine uygun beslen-

me programı oluşturarak, onla-
rı sağlıklı kiloya inene kadar takip 
altında tutuyoruz” dedi.

1 YILDA 46 KILO VERDI
BORNOVA Belediyesi’nin diye-

tisyen hizmetinden yararlanan 
Hayri Soylu, bir yıl önce polikli-
nikte 126 kilodan 80 kiloya indi-
ğini ifade ederek, memnuniyetini 
“Şu anda kendimi oldukça mutlu, 
dinç ve sağlıklı hissediyorum. 
Bornova Belediyesi’ne verdiği bu 
hizmetten dolayı çok teşekkür 
ediyorum” sözleriyle dile getirdi. 
Bornova Belediyesi’nin diyetisyen 
hizmetinden Bornova’da ikamet 
eden 18 yaş üzerinde bulunan 
ve obezite ile mücadele edenler 
yararlanabiliyor.

Obeziteyle mücadelede 
ÜCRETSIZ DESTEK

B ornova Belediyesi, 2025-2029 
yılları arasını kapsayan stra-
tejik plan hazırlık çalışmaları 
kapsamında Gençlik Çalıştayı 

düzenledi. Kendi gündemleriyle topla-
nan gençler Bornova Belediyesi’ne ait 
kütüphane, gençlik merkezi gibi birim-
lerin 7 gün 24 saat çalışmasını istedi. 
Talepler Başkan Eşki’nin talimatıyla 
hemen Stratejik Plan taslağına girdi.

Bornova Belediyesi Nevzat Kava-
lar Kültür Merkezi’nde düzenlenen 
toplantıda, Sosyal İklim Derneği ve 
Ulusal Demokratik Enstitü (Natio-
nal Democratic Institute- NDI) çatı-
sı altında çalışmalarını yürüten genç-
ler belirledikleri gençlik problemleri 
üzerinde çalışmalar yaptı. Gençlik 
Çalıştayı’nın katılımcıları, “Gençle-
re Yönelik Sosyal Alan Eksikliği”, 
“İklim Kriziyle Mücadele ve Çevre-

nin Korunması”, “Gençlerin Siyasete 
Katılımının Önündeki Engeller” baş-
lıklı üç konuda atölye çalışması yaptı-
lar. Yapılan çalışmaya ilişkin raporun 
önümüzdeki günlerde yayınlanması 
beklenirken, çalışma yapılan başlık-
lara ilişkin öne çıkan sorunlar tespit 
edilip, istekler dile getirildi.

-HIÇ KAPANMAYACAK
Atölye çalışma grupları oluşturarak 

yapılan değerlendirmeler sonucunda 
gençlerin sosyalleşme alanlarının arttı-
rılması konusundaki öneriler ön plana 
çıktı. Gençler Bornova Belediyesi’nden 
kütüphane, gençlik merkezi gibi birim-
lerin 7 gün 24 saat çalışmasını istedi. 
“Gençlere Yönelik Sosyal Alan Eksik-
liği” konusunda yapılan atölye çalışma-
sında gençlerin dijital ve fiziksel sosyal 
alanlara erişiminin arttırılması yönün-

deki istekler öne çıktı. İklime uyumlu 
ve dirençli bir kent için yerel yönetimin 
gençlerle birlikte çalışması ile yerel 
yönetimlerde gençlerin sorunlarına 
çözüm getirecek birimlerin oluşturul-
masına yönelik istekler ön plana çıktı.

''GENÇLER ITICI GÜÇ''
Bornova Belediye Başkanı Ömer 

Eşki, kütüphane ve gençlik merkezi-
nin 7 gün 24 saat çalışması yönünde-
ki gençlerin isteklerini en kısa sürede 
uygulamaya geçireceklerini belirte-
rek, “Bornova Belediyesi’nde gençle-
rin düşüncelerini önemsiyoruz. Bele-
diyemizin yol haritasını belirleyecek 
stratejik planımızı da bu düşünceyle 
onların katkılarını alarak hazırlıyoruz. 
Bu çalıştaydan çıkacak bütün öneri ve 
fikirleri büyük bir hassasiyetle incele-
yeceğiz” dedi. 

Gençler istedi, başkan yaptı
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B ornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, Işıkkent’e ger-
çekleştirdiği ziyarette bölgede 
yaşayanların taleplerini din-

ledi, yapılacak yatırımları anlattı. Baş-
kan Eşki, kendisine “Seni tanıyor, sana 
güveniyoruz. Burada kadınların spor 
yapacağı bir yer istiyoruz” diyen Işık-
kentli kadınlara içinde hobi, beceri ve 
spor kurslarının olacağı bir yer açma 
sözü verdi.

TARIHE DOKUNUŞ
Bölgede belediyeye ait tesisleri ilgili 

bürokratlar ve Işıklar Mahallesi Muh-
tarı Neca-
ti Karabu-
lut eşliğinde 
inceleyen 
Başkan Eşki, 
kısa süre 
içinde haya-
ta geçecek 
olan Kent 
Market’i de 
kontrol etti. 
Yatırımla-
rı, Borno-
valının tale-
bine göre 
belirledikle-

rini söyleyen Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, “En önemsediğimiz çalışmala-
rımızdan biri olan Kent Market’ler-
den biri önümüzdeki günlerde bura-
da açılacak. Yeri ise İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin efsane Başkanı Ahmet 
Piriştina’nın, Genel Müdürü olduğu 
TANSAŞ Şubesi olarak açtığı nokta 
olacak” dedi. Arap Deresi üzerinde-
ki tarihi köprünün restorasyon çalış-
malarını da yerinde denetleyen Başkan 
Eşki, “Işıkkent, Bornova’nın eski yerle-
şimlerinden biri. Mimari olarak Mostar 
Köprüsünü andıran bu köprüyü yeni-
den canlandırıp, bir turizm öğesi ola-

rak geri kazanacağız. Bornova’nın her 
köşesindeki tarihi dokuyu korumaya ve 
gelecek nesillere aktarmaya gayret edi-
yoruz” diye konuştu.

ATIL BINALAR HAYAT BULACAK
Bölgede Bornova Belediyesine ait 

iki binanın atıl olduğunu ifade eden 
Başkan Ömer Eşki, “Binalardan bina-
dan biri BELGEM şubesi olarak eği-
time hizmet verecek. Burada açacağı-
mız şube ile bölgedeki gençleri okul 
yaşamında destekleyecek, fırsat eşitliği 
yaratmaya çalışacağız. Diğer binamızda 
ise kadınlarımız için hobi beceri kursu 

ve spor salonu olarak düzenleye-
ceğiz. Aynı binada Bornova Kadın 
Girişimi ve İşletme Kooperatifi’nin 
de üretim ve satış yapabileceği bir 
bölüm olacak” diye konuştu.

KADINLARDAN TEŞEKKÜR
Işıkkentli kadınlar, mahalle gezi-

si sırasında taleplerini ilettikle-
ri Başkan Eşki’ye teşekkür ederek, 
“Göreve geldiğinizden bugüne yap-
tıklarınız, konuşmalarınız ve yaklaşı-
mınızla bizlere büyük güven verdiniz. 
Sizi tanıyor, samimiyetinize inanıyor, 
güveniyoruz. Yapılacak çalışmaları 
heyecanla bekliyoruz” dediler.

Işıkkent’e yatırım yağacak
Bornova Belediyesi’nin biri açık, 

ikisi kapalı olmak üzere 3 yarı olim-
pik havuzda açtığı yüzme kursları 
Bornovalıların yoğun ilgisiyle başla-
dı. Yaz dönemi kurslarından büyük 
bölümü 9-17 yaş aralığında olan 
630 Bornovalı yararlanıyor. Bor-
nova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
Işıkkent’teki kurslarda yüzme eği-
timi alan çocukları ziyaret etti, 
yeni havuz müjdesi verdi. Borno-
va Belediyesi’nin Yaz Spor Okulla-
rı kapsamında açtığı yüzme kursları 
büyük bir heyecan-
la başladı. Işıkkent 
Muhammet Yıldız 
Spor Tesisleri içinde 4 
yıldır kapalı olan yarı 
olimpik açık yüzme 
havuzu, çok kısa süre-
de tamamlanan tadi-
latın ardından yeni-
den hizmete girdi. 
Aynı tesis içerisinde-
ki yarı olimpik kapa-
lı yüzme havuzu ve 2 
adet çırpınma havu-
zu da bu kurslarda 
aktif olarak kullanı-
lıyor. Ayrıca Çamdi-
bi Yarı Olimpik Kapa-
lı Yüzme Havuzu da 
kurslara ev sahipli-
ği yapıyor. Bornova 
Belediyesi’nin yüzme 
kurslarına toplamda 
630 Bornovalı katılı-

yor. Kursiyerlerin büyük bir kısmı-
nı 9-17 yaş arasındaki çocuklar ve 
gençler oluştururken, yetişkinler de 
bu kurslardan yararlanıyor. Eğitim-
ler haftada iki ders, bir ayda toplam 
sekiz ders olarak verilecek.  Pazarte-
si-Çarşamba ve Salı-Perşembe gün-
leri düzenlenen kurslar, uzman ant-
renörler eşliğinde Eylül ayına kadar 
devam edecek. Bornova Belediye Baş-
kanı Ömer Eşki, Işıkkent Muham-
met Yıldız Spor Tesisleri’nde yenile-
nerek hizmete giren havuzda eğitim 

alan çocukları ziyaret etti. Yüzme 
keyfi yaşayan çocuklarla sohbet eden 
Başkan Eşki, yaz aylarında en çok 
ilgi gören spor kurslarından birinin 
yüzme olduğunu belirterek kurslara 
gösterilen yoğun ilgiden memnuniyet 
duyduğunu ifade etti. Eşki, “Uzun 
süredir kapalı olan açık havuzumu-
zun tadilatını kısa sürede tamam-
layarak tüm tesislerimizde tam 
kapasite ile kurslarımıza başladık. 
Önümüzdeki süreç için yeni havuz 
projelerimiz de var” dedi.

Bornova’da yaz spor 
OKULLARI COŞKUSU 
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BORNOVA Belediye Başka-
nı Ömer Eşki, Bornova’nın kardeş 
belediyesi olan Polonya’nın Bialy-
stok Belediyesi’nin kuruluş kut-
lamaları olan ‘Şehir Günleri’ne 
katıldı. Başkan Eşki, yıllar önce 
başlayan kardeş şehir ilişkilerini 
daha güçlü Bornova hedefi doğrul-
tusunda geliştirmek istediklerini 
söyledi. İki kent arasında ekono-
mik ve sosyal ilişkileri geliştir-
mek, Bornova’yı uluslararası are-
nada daha da tanınır hale getirmek 
amacıyla gerçekleştirilen ziyaret-
te kültür, sanat ve spor gibi farklı 
alanlardaki projeler ve faaliyetler 
konuşuldu.

BAŞKAN Eşki, Bialystok’ta 
Avrupa Birliği tarafından destek-
lenen ve ödül alan ulaşım, müze-
cilik, şehir planlaması ile ilgili 
çalışmaları yerinde inceleme fır-
satı buldu. Avrupa Birliği tarafın-
dan fonlanan ve çocuklara bilimi 
sevdirmek için kurulan merkez 

içindeki aile, çocuk ve okullara 
yönelik aktivite alanlarını yerin-
de inceleyen Başkan Eşki, ken-
tin toplu ulaşım ağlarına ilişkin 
detaylı bir çalışmaya da katıldı.

''BORNOVA’NIN  
TANINIRLIĞINI ARTIRACAĞIZ''

BIALYSTOK Belediye Başkanı 
Tadeus Truskolaski’yi 9 Eylül 
kutlamaları için İzmir’e davet 
eden Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, yıllar önce başlatılan 
kardeş şehir ilişkilerini daha 
da geliştirmek istediklerini 
söyledi. Eşki, “Güçlü Bornova 
için çıktığımız yolda kentimizi 
uluslararası arenada da tanınır 
hale getirmek en önemli 
hedeflerimizden bir tanesi. 
Bialystok kentinde AB tarafından 
desteklenen ve ödül alan pek 
çok çalışmayı yerinde görme 
fırsatı bulduk. Bornovamıza yarar 

sağlayacak çok önemli temaslar 
gerçekleştirdik” dedi.

BORNOVA’DA GÖRÜŞMEK ÜZERE
BAŞKAN Ömer Eşki’nin ziyare-

tinden duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Bialystok Belediye Baş-
kanı Tadeus Truskolaski, “Burada 
bulunmanız nedeniyle çok mut-
luyum. İki kardeş belediye ola-
rak ilişkilerimizin artarak devam 
etmesini diliyorum. Bir daha-
ki sefere Bornova’da görüşmek 
üzere” diye konuştu.

VARŞOVA  
BÜYÜKELÇILIĞI’NI ZIYARET

BAŞKAN Eşki, daha sonra baş-
kent Varşova’ya geçerek Varşo-
va Büyükelçimiz Rauf Alp Denktaş’ı 
ziyaret etti. Ziyarette Bornova’ya 
sanat, spor ve eğitim gibi alanlarda 
sağlanabilecek katkılar konusunda 
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kardeş kent 
Bialystok’a 
ZIYARET

B ornova Belediyesi’nin Tem-
muz ayı olağan meclis top-
lantısından dev yatırım kararı 
çıktı. Temel altyapı ihtiyaçları 

karşılanmış, daha yaşanabilir bir kent 
yaratma hedefiyle yapılacak çalışma-
ların yanı sıra, doğal afetlerle müca-
dele kapsamında kullanılmak üzere 
120 milyon TL’lik araç, iş makinesi ve 
ekipman alınmasına oy birliği ile karar 
verildi. Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, ilgili makamlardan gerek-
li izinlerin alındığını vurgulayarak, 
“Meclisimizin onayı ile Bornova’nın 
bir an önce tamamlanmasını beklediği 
yatırımları hızlandıracak satın almaları 
yapacağız” dedi.

20’DEN FAZLA ARAÇ VE IŞ 
MAKINESI ALINACAK

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki’nin başkanlığında yapılan ola-
ğan meclis toplantısında, Fen İşleri 
Müdürlüğü’nde kullanılacak ve mali-

yeti yaklaşık 120 milyon TL’yi bulma-
sı beklenen araç, iş makinesi ve ekip-
man alımının yapılmasıyla ilgili önerge 
oylandı. 7 adet kamyon, 7 adet çift 
kabin kamyonet,1 asfalt finişeri, 2 
silindir, 2 kepçe, beton mikseri, ara-
zöz ile yangınlarda da kullanılabilecek 
nitelikte su püskürtme aracı ve çeşitli 
ekipmanların alınmasını içeren önerge 
oy birliği kabul edildi.

Bornova’nın, başta yolların yapılma-
sı olmak üzere acil ihtiyaçları olduğu-
nu hatırlatan Bornova Belediye Baş-
kanı Ömer Eşki, “Söz verdiğimiz gibi 
bu alandaki sorunları tamamen orta-
dan kaldırmak istiyoruz. İlgili makam-
lardan gerekli izinleri aldık. Yeni araç 
ve iş makinelerimizle yol yapımı konu-
sundaki çalışmalarımız meclisimizin 
onayıyla birlikte daha da hız kazana-
cak. Ayrıca coğrafiyapı ve iklim şart-
ları nedeniyle yangın riskinin yüksek 
olduğu bir konumdayız. Olası afetlere 
karşı müdahale gücünü ve hızını arttır-
mamız gerekiyor. Alacağımız araç ve iş 

makinelerinin bir kısmı ile -inşallah bir 
daha yaşamayız ama-ihtiyaç durumun-
da kullanılacak” diye konuştu.

Bornova Belediye Meclisi, Sosyal 
Yardım İşleri Müdürlüğü bünyesinde 
kısa süre içinde hizmete açılacak olan 
9 adet ‘Kent Market’ şubesine, koope-
ratif benzeri çalışmalara imza atan eski 
belediye başkanlarının adının verilme-
si önergesini de oy birliği kabul etti.

Meclis’ten çıkan bu karar ile Celal 
Altınay, Ahmet Piriştina, Aytekin 
Kotil, Aydın Erten, Vedat Dalokay, 
Ali Dinçer, İhsan Alyanak, Zafer Kes-
kiner ve Enver Salih Dinçer’in isimleri 
Kent Market şubelerinde yaşayacak.

Yine oy birliği ile alınan bir başka 
karar ilede Bornovalı spor heki-
mi ve efsane futbol insanı Dr. Şaban 
Acarbay’ın adı da Çamdibi’nde bulu-
nan Yarı Olimpik Kapalı Yüzme 
Havuzu’na verildi.

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki Eşki, ortak olarak alınan kararlar 
için tüm meclis üyelerine teşekkür etti.

Bornova’da 120 milyonluk 
yatırıma meclis onayı
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Bornova Belediyesi, katılımcılık 
vizyonu çerçevesinde Bornova Kent 
Konseyi’nin kurulması için çalışma-
lar başlattı. Kent Konseyi aracılığıyla 
yönetime katılmaları için Bornovalı-
lara çağrıda bulunan Bornova Bele-
diye Başkanı Ömer Eşki, “Demok-
ratik kentlerin oluşabilmesi için 
ihtiyacımız olan katılımcılığı Borno-
va Kent Konseyi’nin kuruluşunu ger-
çekleştirerek sağlayacağız” dedi.

Bornova Kent Konseyi’nin müm-
kün olan en geniş katılımla toplana-
bilmesi için 
çalışmalar baş-
ladı. Bu kap-
samda, 21 
Eylül 2024’te 
gerçekleşti-
rilecek genel 
kurul önce-
sinde bir-
çok çalıştay 
ve seminer 
düzenlene-
cek. Bunla-
rın ilki 17 Temmuz’da gerçekleştiri-
lecek. Bu çalıştayda İzmir’deki kent 
konseylerinin başkanları ve bu alan-
da çalışma yapan akademisyenler 
de yer alacak. Burada ideal bir kent 
konseyine ulaşmanın yöntemleri tar-
tışılacak. Ardından, 22 Temmuz-26 
Temmuz arasında Bornova’da-
ki STK ve muhtarlara yönelik bilgi-
lendirme seminerleri düzenlenecek. 
Kent Konseyi’ne katılmak isteyen-

ler 23 Ağustos 2024’e kadar Bornova 
Belediyesi’ne başvuru yapabilecek. 
Bornovalılar, 21 Eylül 2024’te saat 
10.30’da Bornova Belediyesi Ayfer 
Feray Açık Hava Tiyatrosu’nda ger-
çekleşecek Bornova Kent Konseyi 
Genel Kurulu’nda yer alabilmek için 
detaylı bilgiye bornovakentkonseyi@
bornova.bel.tr adresinden ve 0232 
999 29 29 - 4969 telefon numarasın-
dan ulaşabilecekler.

GÜÇLÜ BORNOVA IÇIN
21 Eylül 

2024’te Bor-
nova Bele-
diyesi Ayfer 
Feray Açıkhava 
Tiyatrosu’nda 
gerçekleştiri-
lecek Borno-
va Kent Kon-
seyi Genel 
Kurulu’nun 
en geniş ve en 

nitelikli katılımla gerçekleşmesinin 
Güçlü Bornova hedefine ulaşmala-
rında önemli bir katkısının olacağı-
nı söyleyen Başkan Eşki, “Ülkemiz-
de refah toplumunu ve demokrasiyi 
gerçekleştirmek istiyorsak katılım-
cılığı sağlamamız gerekiyor. Bu 
nedenle Bornova Kent Konseyi’nin 
kurulacak olması yerel demokrasi-
miz için çok kıymetli” diye konuştu.

Bornova’da Kent Konseyi çatısı 
altında kadın, gençlik, çocuk, engel-
li, ekoloji, hayvan hakları, sanayi gibi 
meclislerin oluşturulmasını amaç-
ladıklarını söyleyen Başkan Eşki, 
“Bornova’da mahalleler düzeyin-
de katılımların sağlanmasına yöne-
lik çalışmaların yapılmasını istiyo-
ruz. Vatandaşlarımız mahalleleri ile 
ilgili yapılması gerekenlere kendi-
leri karar vermeli. Belediye Başka-
nı ve yöneticileri kentin ihtiyaçlarına 
mahalleliyle birlikte karar vermeli. 
Gerçek katılımcılık budur” dedi.

32 YILLIK BIR SÜREÇ
Kent Konseylerinin kuruluş temel-

leri 1992 yılında Rio’da atıldı. 1992 
yılında Birleşmiş Milletler Rio Çevre 
ve Kalkınma Konferansı’nda sürdü-
rülebilir kalkınma kavramını ve katı-
lımcı demokrasiyi her yönüyle orta-
ya koydu. Türkiye’de Yerel Gündem 
21 ve Kent Konseyleri, 1997 yılında 
uygulanmaya başlanmıştır.

Güçlü Bornova için Bornova 
Kent Konseyi kuruluyor
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